



LIFESTYLE

MY STAR GUIDE 12

Watch as our celebrities lead tour groups and bring insights to the various tourist destinations around the world! Follow our star guides as they will show you some of the most exciting and captivating destinations in the world!

我的导游是明星 12

明星导游们将会带领团队，带他们到世界各地！让导游们带领大家到世界各地最好吃，最好玩，以及最迷人的旅游观光景点！

Language: Chinese

Producer: Mediacorp Studios
Distributor: Mediacorp

Season 6: 9 x 30 minutes
Season 7: 9 x 30 minutes
Season 8: 9 x 30 minutes
Season 9: 9 x 30 minutes
Season 10: 9 x 30 minutes
Season 11: 13 eps x 30 minutes
Season 12: 13 eps x 30 minutes
(Upcoming)

For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong jesslynwong@mediacorp.com.sg
Selene Khoo selenekhoo@mediacorp.com.sg
Joey Lee joylee@mediacorp.com.sg
www.mediacorp.sg/contentdistribution



MY STAR GUIDE 12

Episode 1: Hokkaido 北海道

In this episode, Elvin Ng will bring his tour group to Hokkaido, Japan!

在这一集的节目中，黄俊雄将会带团队到日本北海道！

Episode 2: Hokkaido 北海道

In this episode, Elvin Ng will continue his tour to Hokkaido, Japan!

在这一集的节目中，黄俊雄将会继续带团队到日本北海道！

Episode 3: Prague 布拉格, Český Krumlov 捷克克鲁姆洛夫

In this episode, Pornsak will take his tour group on a memorable Europe tour in Czech Republic.

在这一集的节目中，Pornsak将会带团队到捷克享受难忘的旅程！

Episode 4: Bratislava 布拉提斯拉瓦, Budapest 布达佩斯

In this episode, Pornsak will take his tour group on a memorable Europe Tour in Hungary.

在这一集的节目中，Pornsak将会带团队到匈牙利享受难忘的旅程！

Episode 5: Vienna 维也纳, Salzburg 萨尔茨堡, Hallstatt 哈尔施塔特

In this episode, Pornsak will take his tour group on a memorable Europe Tour in Austria.

在这一集的节目中，Pornsak将会带团队到奥地利享受难忘的旅程！

Episode 6: Shandong 山东

In this episode, Terence Cao will bring his tour group to Shandong, China!

在这一集的节目中，曹国辉将会带团队到中国山东省！

Episode 7: Shandong 山东

In this episode, Terence Cao will continue his tour to Shandong, China!

在这一集的节目中，曹国辉将会继续带团队到中国山东省！

Episode 8: Queensland 昆士兰洲

In this episode, Zheng Ge Ping will bring his tour group to Queensland, Australia!

在这一集的节目中，郑各评将会带大家到澳洲昆士兰洲！

Episode 9: Queensland 昆士兰洲

In this episode, Zheng Ge Ping will continue his tour to Queensland, Australia!

在这一集的节目中，郑各评将会继续带大家到澳洲昆士兰洲！

Episode 10: Taichung 台中, Taipei 台北

In this episode, Shane Pow will bring his tour group to Taiwan to explore Taichung and Taipei.

在这一集的节目中，包勋评将会带团队到台湾，探索台中以及台北！

Episode 11: Kinmen 金门

In this episode, Shane Pow will bring his tour group to Kinmen, China.

在这一集的节目中，包勋评将会带团队到中国金门！

Episode 12: Spain 西班牙, Portugal 葡萄牙

In this episode, Kym will bring her tour group on a memorable Europe tour!

在这一集的节目中，钟琴将会带团队到欧洲享受难忘的旅程！

Episode 13: Spain 西班牙, Portugal 葡萄牙

In this episode, Kym will continue her tour to Europe!

在这一集的节目中，钟琴将会继续带团队到欧洲享受难忘的旅程！